
Punten voor de rondvraag commissie Sociaal Domein dato 27 januari 2020

Fractie Vraagsteller Vraag Antwoorden wethouder R. Meijers
AB --- --- ---
CDA --- --- ---
VSP --- --- ---
PGP Baaij Mantelzorgers

Valkenburg aan de Geul geeft aandacht aan mantelzorgers en dat is 
goed. Is bekend hoeveel jeugdige mantelzorgers actief zijn in onze 
gemeente en of zij voldoende aandacht en ondersteuning krijgen?

Jeugdraad
In het coalitieakkoord onder nummer 28 staat Jeugdraad vermeld. Wij 
hebben kunnen lezen dat wethouder Meijers gesproken heeft met de 
leerlingen van schoolraden. Wat staat er verder nog te gebeuren op dit 
gebied?

Direct Duidelijke Brigade
Dit najaar kondigde wethouder Bisschops aan onze gemeente 
aangemeld te hebben voor Direct Duidelijke Brigade. Wij horen graag 
wat de status is hiervan.
Dit onderwerp valt onder de portefeuille van wethouder Bisschops. 
Omdat zij vanwege andere verplichtingen vanavond niet aanwezig is, 
is deze vraag ter beantwoording verwerkt op het overzicht van de 
punten voor de rondvraag cie EFTR 29 januari.

---

VVD Smeets-
Vermariën

Participatiewet
Er is gebleken mede ook n.a.v. landelijk onderzoek van de werking c.q. 
effect van de Participatiewet dat het onvoldoende heeft geleid tot 
werkgelegenheid en daarmee ook deels deelname aan de maatschappij 
voor werklozen. We hebben als VVD de vraag welke extra maatregelen 
er getroffen kunnen worden naast de reeds gehanteerde maatregelen 
en inspanningen van de afgelopen jaren. Bijvoorbeeld sociale 
werkplaats en/of Melkertbanen?

Eenzaamheid
Van eenzaamheid naar samen! er heeft een bijeenkomst 
plaatsgevonden in de Holle Eik over eenzaamheid, hetgeen een goede 

---



bijeenkomst was met een grote opkomst en dus ook een thema dat 
mensen raakt. Er zijn die dag ideeën opgehaald en afspraken gemaakt, 
de vraag van de VVD is hoe ver het staat met de praktische vertaalslag, 
met het gewoon DOEN!


